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Abstract (en)
[origin: ES8702735A1] A remotely controlled circuit breaker or switch comprises two breaking poles adjoining a remote control unit with an
electromagnet, and a toggle for manual operation of the contacts. The remote control unit comprises a selector switch for switching into the
electronic circuit a position detector of breaker contacts, four connection terminals, and an electronic power supply circuit for an electromagnet. Two
of the input terminals TL (inpulse relay mode) and CT (contactor mode in the active position of the selector switch), are accessible simultaneously
with the existence of a priority code between the two controls and of a refresh function of the statuses of the electronic circuit. The latter allows
forced manual operation by means of the toggle.

Abstract (fr)
L'invention concerne un circuit électronique pour la commande d'un appareil de coupure, notamment un disjoncteur télécommandé. L'appareil
comporte deux pôles (12, 14) de coupure, accolés à un bloc de télécommande (16) à électro-aimant (36) et à manette (60) de commande manuelle
des contacts (33). Le bloc de télécommande (16) comporte un sélecteur (S) de mise en circuit d'un détecteur de position des contacts (33),
quatre bornes de connexion (CT, TL, P et N), et un circuit électronique d'alimentation de l'électro-aimant (36). Les deux bornes d'entrée TL (mode
télérupteur) et CT (mode contacteur en position active du sélecteur S) sont accessibles simultanément avec existence d'un code de priorité entre les
deux commandes et d'une fonction de rafraîchissement des états du circuit électronique. Ce dernier autorise le fonctionnement forcé manuel par la
manette (60).
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